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Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
=I. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II.24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások Miniszterhez

„Miért nem akarja módosítani a kormány a kett ős juttatás tilalmáról
szóló szabályozást?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A strasbourgi Emberi Jogok Európai Bírósága decemberben mondta ki, hogy jogsért ő
és diszkriminatív az a szabályozás, mely szerint elveszti a nyugellátást az, aki a
nyugdíjakor betöltése után szeretne munkát vállalni a közszférában . A PM már a
törvény elfogadásakor jelezte, hogy ez a szabályozás nem jogszerű . Az ítélet óta már
közel százan nyújtottak be panaszt a strasbourgi testülethez . Az ítéletek már most is
borítékolhatóak, a nyugellátást minden panaszosnak vissza kell majd fizetni, ami töb b
tízmilliárd forintjába fog kerülni a magyar államnak . Éppen ezért fontos tisztán
látnunk, ezért kérdezem Ontől, hogy a kormány tervezi-e a szabályozá s
felülvizsgálatát?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. március

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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